
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  11. 06. 2019. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:30 h. v miestnosti č. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní:  
JUDr. Mgr. Jozef Uhler 
Igor Polakovič 
Mgr. Tomáš Palkovič 
Mgr. Martin Vlačiky 
Mgr. Rastislav Tešovič 
Ing. Tatiana Kratochvílová 
Ph.D., Ing. Jozef Krúpa 
Ing. Katarína Augustinič 
Mgr. Ján Buocik 
Ing. Peter Lenč 
Ing. Peter Klučka 
Ing. František Brliť 
 

Ospravedlnili sa:  
Ing. Peter Strapák 
Ing. Monika Debnárová 
PhDr. Alžbeta Ožvaldová 
PhDr. Ľuboš Krajčír 
Ing. Peter Války 
Ing. Ivan Lechner 
 
 
 
 
 
 
 

Neprítomní:  - 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr. Mgr. Jozef Uhler.  
 
Rokovania sa tiež zúčastnil občan Marek Ďurech. 
 
Program rokovania komisie: 

 
01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 20.05.2019. 
02. Informácia o preverení jednotlivých zámerov rozvoja mestskej hromadnej dopravy dopravným 

modelom ako plnenie uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy č. 
704/2016 časť C zo dňa 08.12.2016. 

03. Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
04. Všeobecne záväzné nariadenie hl. mesta Slovenskej republiky Bratislavy o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel. 
05. Rôzne. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8           za: 8       proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 20.05.2019. 
 
K záznamu KDIS zo dňa 20.05.2019 neboli žiadne pripomienky. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 

berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 20.05.2019. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
 
 
 



K bodu 2 
Informácia o preverení jednotlivých zámerov rozvoja mestskej hromadnej dopravy dopravným 
modelom ako plnenie uznesenia Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy č. 
704/2016 časť C zo dňa 08.12.2016. 
 

Materiál uviedol riaditeľ sekcie dopravy Mgr. Peter Bánovec a Ing. Dušan Jarolín z oddelenia 
mestskej mobility. Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie informáciu o preverení 
jednotlivých zámerov rozvoja mestskej hromadnej dopravy dopravným modelom ako plnenie uznesenia č. 
704/2016 časť C bod 2 zo dňa 08.12.2016. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 10      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 3 
Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 

 
Materiál uviedla Mgr. Anna Tfirstová z oddelenia stratégie a projektov a Ing. Tibor Kurák 

z oddelenia mestskej mobility. Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení 
uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy zobrať na vedomie Informáciu o stave realizácie 
Nosného systému MHD v Bratislave (NS MHD). 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 10      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Všeobecne záväzné nariadenie hl. mesta Slovenskej republiky Bratislavy o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel. 
 

Materiál uviedol Bc. Ivan Bútora z oddelenia mestskej mobility. Po skončení odbornej diskusie bolo 
hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy schváliť Všeobecne záväzné nariadenie hl. mesta 
Slovenskej republiky Bratislavy o dočasnom parkovaní motorových vozidiel s pripomienkami mestských 
častí k materiálu a  
 
 
 



odporúča 
 
doplniť do materiálu možnosť 50% zľavy z poplatku za parkovanie pre majiteľov automobilov s elektrickým 
pohonom. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Rôzne. 
 
Linkovanie električiek počas modernizácie Dúbravsko-karloveskej radiály. 
 

Členovia komisie iniciovali diskusiu na tému nové linkovanie električiek počas modernizácie 
dúbravsko-karloveskej radiály. Po skončení odbornej diskusie bol bod uzavretý bez uznesenia. 

 
 

Ukončenie zmluvy na odťahovanie vozidiel. 
 

Členovia komisie iniciovali diskusiu k zabezpečeniu odťahovania vozidiel po ukončení zmluvy na 
túto činnosť. Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
Komisia dopravy a informačných systémov po diskusii  
 

odporúča 
 
zabezpečiť odťahovanie vozidiel v réžii DPB, a.s. po uplynutí platnosti pôvodnej zmluvy.  
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
 
 
                                                                      JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
              predseda komisie 
 
Zapísal: Ing. Patrik Kohan 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 11.06.2019                


